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Van: EEE @rivin.ni>
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Aan: SEE rv n>, IEE BEEN erm n>, IEE

rivm.nl>

Onderwerp: RE: Doorst: RIVM vraag

Phoe..

Als de vraag daadwerkelijk is een field-experiment op virusoverdracht — dan lijkt het me belangrijk om eerst advies te

vragen aan CIB of een dergelijk experiment al verantwoord is en onder welke condities? (alle sporttakken / alle

leeftijden / binnen en buiten? Juist omdat ze zeggen ‘zonder beperkingen’??) Plus zal hier ook een grote rol

weggelegd zijn voor de GGD Regio Utrecht waar Amersfoort onder valt. Deze GGD is op dit moment ook betrokken bij
de proef met groot-schalig testen in Bunschoten (o.a. met ons). Field-experimenten op het moment zijn eenmalige
sessies met veel extra testen (1 voetbalwedstrijd met publiek / 1 theater etc). Bij een dergelijk sport-experiment zul

je ook extra test-capaciteit beschikbaar moeten hebben.

Misschien handig om bi; ||JEEEJlte rolsen? Evt. kunnen we het ook via CIB - gedragsunit

afstemmingsoverleg (elke donderdagmiddag) ook inbrengen.

Kortom - ik vind het nogal wat deze vraag, en al helemaal de formulering ‘een field experiment light’. Zeker nu we

ook op andere fronten aanpassingen doen.

Niet een vraag om even zomaar over de schutting te gooien vanuit de directie Sport.

Als handig blijf ik graag hierop aangehaakt en denk ik graag mee hoe hier mee om te gaan.
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eI CAE) BE quis
Onderwerp: RIVM vraag

Ik heb een verzoek mbt de vitstaande vraag mbt virusoverdracht van sporten zonder beperkingen. Wij komen net uit een

gesprek met de minister en de burgemeester van Amersfoort heeft aanbod gedaan om als ‘proeftuingemeente’ te fungeren.
Dus sporten (ook wedstrijden) zonder beperkingen. De minister heeft de toezegging gedaan om dit bij RIVM te toetsen of

jullie dit kunnen meenemen. Wellicht aangevuld met aantal andere gemeenten? Is dit komende weken ergens haalbaar.

Noem het een Fieldlab experiment light oid.

Hoor graag,

5.1.2e


